
ZÁPIS č. 3 
z jednání školské komise dne 14.3.2023 

 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Iva Bartizalová, Dagmar Caislová, Martin Čech, Emilie 
Trakalová Tomáš Treichel. 

Omluveni: Monika Bromovská, František Adam Jedlička, 

Hosté: Bohumír Šlégl (ředitel ZUŠ), Michal Špaček (vedoucí knihovny MÚ) 

Tajemník komise: Jana Burešová 

 
Program: 

1. Úvod 
2. Prezentace: ZUŠ Roztoky a Knihovna MÚ 
3. Různé 
4. Závěr 

 
ad 1)  

Předsedkyně komise p. Sýkorová se ujala slova, přivítala všechny přítomné a představila 
přítomné hosty, kterým předala slovo. 
 
ad 2)  

Ředitel ZUŠ pohovořil o vývoji za posledních 10 let (opravy, modernizace prostor ZUŠ, 
energetické úspory, hudebních nástrojů, pedagogickém kolektivu, kapacity ke koncertní aj. činnosti 
v Roztokách, ohlasů rodičů), zapojení do dotačních programů MŠMT (šablony), přijímání do ZUŠ 
(prokázání předpokladů žáků tanečních, hudebních, literárně-dramatických, systém zapůjčování 
hudebních nástrojů žákům) 

Vedoucí knihovny pohovořil o aktivitách kolem nové budovy knihovny (více 
https://www.knihovna.roztoky.cz/web/studie.php), provozu, návštěvnosti a dalších aktivitách 
knihovny, možné spolupráci knihovny a školských zařízení (březen – měsíc knihy, chodí zejména 
předškolní děti) 

Prezentace přecházela vždy plynule ke společné diskuzi. 
 
Závěr/usnesení: 

 Komise děkuje hostům za představení jejich činnosti. 

 Komise vznesla podnět k přítomnému hostu vztahující se k možnostem většího propojení aktivit 
MK a ZŠ (spolupráce školní družiny a knihovny, návštěva knihovníka v prvních třídách ZŠ, 
informace přes bakaláře)  

 
ad 3)  

Člen komise p. Čech otevřel problematiku vlastního procesního jednání a zápisů komise. 
Člen komise p. Čech a p. Trakalová vznesly návrh nad možnostmi tematických setkání komise 

s konkrétním zaměřením případně speciálním hostem/expertem (možnosti dalších 
umělecky/sportovně aj.  zaměřených tříd ZŠ atd.) 

Členka komise p. Sýkorová informovala o proběhlých přednáškách v ZŠ (3D tisk, o plastech). 
 
 
 

https://www.knihovna.roztoky.cz/web/studie.php


Závěr/usnesení: 

 Komise souhlasí s tím, aby zápisy byly před vlastním odsouhlasením zasílány členům komise 
k připomínkám (stanoven deadline 5 dní, každý bod ukončen závěrem/usnesením/) 

 Komise doporučuje RM aktualizaci jednacího řádu komisí Rady města Roztoky z 23.4.2003 
 
Ad) 4 
V závěru jednání předsedkyně komise p. Sýkorová poděkovala všem přítomným za účast a ukončila 
jednání. 
 
Příští schůzka komise se uskuteční dne 2.5 od 17:30 hodin, místo bude upřesněno. Na toto jednání je 
pozvaná Bc. Vlaďka Drdová, předsedkyně sociální komise. 
 
 
 
Zapisovatel: Burešová, dne 15.3.2023                                Ověřovatel: Sýkorová 
Lhůta pro připomínky členů do 20.3.2023           Ověřeno emailem dne 19.3.2023 
 
 


